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Protokól nr 57/14
z posiedzenia Komisji Inwestycji, Mienia Komunalnego i Ładu Przestrzennego

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbylo się w dniu 22 stycznia 2014 r.,
w Sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Mosinie, p1. 20 Października 1

Posiedzenie otworzyła o godz. 17.40 Przewodnicząca Komisji Inwestycji, Mienia
Komunalnego i Ładu Przestrzennego Maria Krause. W obradach udział wzięli członkowie
wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według załączonej
lisiy obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Michalina Szelia
wraz z zastępcą burmistrza Sławomirem Ratąjczakiem przedstawiła koncepcję rozwoju
Gminy Mosina w oparciu o istniejące studium zagospodarowania przestrzennego
z uwzględnieniem terenów aktywizacji gospodarczej, preferowanych rozwiązań
architektonicznych i infrastruktury. Następnie wraz z zastępcą burmistrza Sławomirem
Ratąjczakiem udzieliła odpowiedzi na pytania, które między innymi dotyczyły: wskazania
przyczyn, dla których tak długo nie został przygotowana uchwała dotycząca zmniejszenia
strefy awaryjnego zrzutu dla F-16; wskazania terminu, w którym będzie gotowy
do wprowadzenia pod obrady miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla wsi
Rogalin; wskazania, co władze Gminy Mosina chciałyby zmienić w nowym studium
zagospodarowania przestrzennego; wskazania, czy spojrzenie władz Gminy Mosina na pole
golfowe uległo zmianie; wskazania, czy tereny aktywizacji gospodarczej są własnością
Gminy Mosina i czy grunty te są już zainwestowane; wskazania, czy wiadomo już coś
na temat magistrali drogowej, która ma biec na pewnym odcinku równolegle do Warty,
a później ma się włączać w drogę 431; wskazania, czy obwodnica południowo-wschodnia
w tym południowym odcinku nie miała być częścią tej magistrali drogowej; wskazania,
czy będzie budowany nowy most w Rogalinku; wskazania, czy podczas rozmów ze Starostą
Poznańskim, Marszałkiem Województwa Wielkopolskiego i Wojewodą Wielkopolskim jest
podnoszona kwestia, że powinny być przeznaczone większe środki na lepsze zabezpieczenie
dróg pod ich zarządem, skoro na terenie gminy Mosina zostały wyznaczone rozległe obszary
ochrony przyrody; wskazania, czy brana jest pod uwagę możliwość przejęcia terenu linii
kolejowej na Osową Górę; wskazania, czy jest jakaś wiedza na temat dróg komunikacji
wodnej; wskazania, czy w Czapurach przewiduje się wzmocnienie brzegu Warty na jego
newralgicznym odcinku.
W trakcie tej dyskusji, Salę Posiedzeń opuścił radny Krzysztof Siestrzencewicz, tak więc
odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Inwestycji, Mienia Komunalnego i Ładu
Przestrzennego udział brało 6 jej członków.
Przewodnicząca obrad Maria Krause zwróciła uwagę, że może zostać zwiększony ruch
samochodowy przez Rogalinek podczas modernizacji linii kolejowej w rejonie Łęczycy.
Radny Waldemar Waligórski stwierdził, że widzi, jak zwiększył się ruch samochodów
na ul. Poznańskiej w Czapurach. Wyraził przy tym przekonanie, że dobrze byłoby,
aby powstała alternatywna droga, która odciążyłaby pół Czapur i cały Wiórek.
Komisja Inwestycji, Mienia Komunalnego i Ładu Przestrzennego wraz z gośćmi
przeprowadziła dyskusję w powyższej sprawie.
Radny Jan Marciniak wyraził żal, że od siedmiu, czy ośmiu lat Rada Miejska w Mosinie nie
uchwaliła takiej kwoty w budżecie, która „przedstawiłaby” koncepcję rozwoju dróg
dla „rozładowania” szeregu miejsc na terenie gminy Mosina. Stwierdził przy tym, że obecna
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dyskusja jest dyskusją akademicką, która się niczym nie skończy i w związku z tym
zaproponował, aby przejść do następnego tematu.
Komisja Inwestycji, Mienia Komunalnego i Ładu Przestrzennego wraz z gośćmi
przeprowadziła dyskusję na temat możliwości poszerzenia drogi wojewódzkiej w Krosinku
i na temat estakad.
Radny Waldemar Waliórski wraz z radnym Janem Marciniakiem przeprowadzili polemikę
na temat sensowności dalszej dyskusji na temat dróg.
Prowadząca obrady Maria Krause przekazała zebranym przygotowany przez siebie Plan pracy
Komisji Inwestycji, Mienia Komunalnego i Ładu Przestrzennego, który stanowi załącznik
niniejszego protokołu. Ustosunkowała się przy tym do złożonych przez członków Komisji
Inwestycji, Mienia Komunalnego i Ładu Przestrzennego propozycji do tego planu pracy.
W tym momencie Salę Posiedzeń opuścił radny Kordian Kleiber, tak więc odtąd w dalszym
ciągu tego posiedzenia Komisji Inwestycji, Mienia Komunalnego i Ładu Przestrzennego
udział brało 5 jej członków.
Komisja Inwestycji, Mienia Komunalnego i Ładu Przestrzennego przeprowadziła dyskusję
na temat tematyki poszczególnych posiedzeń wyżej wymienionej komisji stałej Rady
Miejskiej w Mosinie.
Zastępca burmistrza Sławomir Ratąjczak odczytał pismo Regionalnego Zarządu Gospodarki
Wodnej w Poznaniu z dnia 15 stycznia 2014 r. w sprawie zabezpieczenia wschodniego brzegu
rzeki Warty od wsi Wiórek do ul. Promowej we wsi Czapury, którego kserokopia stanowi
załącznik niniejszego protokołu.
Komisja Inwestycji, Mienia Komunalnego i Ładu Przestrzennego wraz z gośćmi
przeprowadziła dyskusję w powyższej sprawie.
Następnie poszczególni członkowie Komisji Inwestycji, Mienia Komunalnego i Ładu
Przestrzennego zgłosili sprawy, które przewodnicząca wyżej wymienionej komisji stałej Rady
Miejskiej w Mosinie Maria Krause przedstawi na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów,
podczas omawiania tematu współpracy z radnymi Rady Powiatu w Poznaniu.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 19.25.

protokołował przeyniczyla
?q SLLJ JUL

Piotr Sokołowski 1”1aria Krause
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